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Lublin, dnia 15 grudnia 2020 r. 

Sz. P. dr Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Sz. P. Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Zapytanie w sprawie poszerzenia składu Lubelskiej Rady Studenckiej 

o przedstawicieli Szkół Doktorskich z Lublina

Szanowny Panie Prezydencie, 

W moim ostatnim piśmie do Pana dokonałem faux-paux pomijając, jakże 

istotne z mojego punktu widzenia, pytanie dot. udziału przedstawicieli lubelskich 

szkół doktorskich w Lubelskiej Radzie Studenckiej. Korzyści z uwzględnienia głosu 

doktorantów przy podejmowaniu decyzji przez Radę Studencką są oczywiste, ale 

także dotychczas zdobyte przez doktorantów doświadczenie i ich wiedza będą 

cennym głosem eksperckim dla nas - Radnych Rady Miasta Lublin we wszystkich 

kwestiach, dla których każdego miesiąca zbieramy się na sesjach. 

Szanowny Panie Prezydencie, tak jak dotychczas mieliśmy okazję 

współpracować przy tym projekcie, tak teraz zwracam się do Pana z kolejną prośbą o 

możliwość uwzględnia po 1 przedstawicielu doktoratów dla każdej ze Szkół 

Doktorskich prowadzonych przez uczelnie uczestniczące w tym projekcie. 

1) Czy taka propozycja znajduje poparcie Pana Prezydenta? Czy Urząd

Miasta Lublin planuje uwzględnienie udziału doktorantów w Lubelskiej

Radzie Studenckiej?

2) W nawiązaniu także do pierwszej odpowiedzi, tj. ,,[ ... ] Lubelska Rada

Studentów mogłaby zostać formalnie powołana na przełomie roku

2020/2021" - proszę o informację kiedy LRS zostanie powołana do życia?

Z wyrazami szacunku, 

Marcin Bubicz 

Doktorant Szkoły Doktorskiej Nauk Społecznych UMCS 


